

Gestütsreise Italien 2018 nach dem Egyptian Event Europe

Wer nach dem EEE noch nicht genug Pferde gesehen hat und Lust zu einer Gestütsreise mit Kultur in Italien hat, kann sein Interesse über info@pyramidsocietyeuropa.eu anmelden. Die Pyramid Society in Zusammenarbeit mit Italienischen Züchtern bietet vom 5.-7.September eine Bustour von Venedig über Bergamo und Perugia nach Florenz an.



Die vorläufige Planung sieht folgendermaßen aus: Angefangen am Mittwoch beim Assa Gestüt von Vincenzo Pellegrini geht es mit Zwischenstation nach Bergamo und Abendessen in der herrlichen Altstadt. Am Donnerstag lädt Lucca Oberti in sein Trainingscenter ein , wohin auch einige Züchter aus der Umgebung ihre Pferde bringen wollen. Am Nachmittag fährt der Bus nach Perugia, von wo aus am Freitag das Gestüt von Monika Savier Tre Balzane und auf dem Weg nach Florenz das Trainingscenter von Giacomo Capacci angefahren wird.



Abschluss der Tour ist in Florenz am Freitagabend und wer mag, wird ein Wochenende Florenz anhängen. Es besteht das Angebot von Monika Sandberg, eine Kulturführung am Sonntagvormittag zu machen, wenn mindestens sechs Interessenten dies wünschen.

Die Hotels und der Bus sind vorreserviert und wer sich verbindlich bis 15.August anmeldet, erhält alle Detailinfos. Anreisetag ist Dienstag der 4.September (natürlich kann auch schon am Montag nach dem Event angereist werden, um 1 Tag Venedig zu genießen) und die Tour startet am Mittwoch vom Hotel Borg ca die Sospiri in Quarto d'Altino. Abreise von Florenz organisiert auch jeder selbst. Fragen an Bettina von Kameke bitte an o.g. Email.

Studfarm Tour Italy 2018 after the Egyptian Event Europe

For those visitors of the EEE who did not see already enough horses the Pyramid Society Europe together with Italian breeders offers a studfarm tour from the 5th of September to the 7th of September as bustour from Venice to Florence. Interested participants are invited to get more information through info@pyramidsocietyeurope.eu.



The intended schedule (changes are possible) will start on Wednesday morning the 5th at Hotel Borgo ca dei Sospiri in Quarto d'Altino. A bus will pick us up at the Hotel near Venice and bring us to the Assa Stud of Vincenzo Pellegrini. On our way to Bergamo we will have a short stop and have dinner in the old town of Bergamo. The hotel is outside in direction of the training center of Lucca Oberti where we are invited to spend the next morning in order to see also horses from single breeders who will come to that place with their horses. In the afternoon there is a long trip down to Perugia which will be interrupted by a short stop on the way. On Friday morning Monika Savier invited us to visit her stud Tre Balzane and on the way back to Florence we would like to see the SE horses at the training center of Giacomo Capacci. There will be a dinner to finish our tour in Florence and those who would like to spend the weekend in Florence can do so. There is the offer of a cultural tour guide, Monika Sandberg, who would make a special tour on Sunday morning, if there are more than six participants.



We made reservation for the bus and the hotels for Tuesday, Wednesday, Thursday and Friday and those who would like to register will get all details. Everybody takes care of his own trip to get to Venice on Tuesday evening and to leave Florence on Saturday. For all questions please feel free to contact Bettina von Kameke and use the email address above.